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Protokół Nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 21 kwietnia 2015 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Bęben – przewodniczący; 

2. Czesław Trzepizur – wiceprzewodniczący; 

3. Dariusz Modliński; 

4. Konrad Puchała; 

5. Marcin Sznober. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Piotr Derejczyk  - Wójt; 

2. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady; 

3. Teresa Ściebura – Skarbnik; 

4. Agnieszka Związek – Sekretarz Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola wydatków poniesionych na promocję. 

3. Kontrola wydatkowania rezerwy budżetowej w roku 2014. 

4. Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2014 roku (dotacje 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych i wydatki ponoszone bezpośrednio z budżetu 

Gminy). 

5. Kontrola zasadności umorzeń i zwolnień. 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 
Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Radny Puchała opuścił posiedzenie Komisji o godz. 14.10. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 4 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 4 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Radny Puchała wrócił na posiedzenie komisji o godz. 14.15. 

 

Ad. pkt. 2. 
Skarbnik powiedziała, że w 2014 roku wydatki poniesione na promocję objęły: 

1. zakup koszulek z herbem gminy za kwotę 2.984,47 zł; 

2. zakup książek „Almanach Częstochowy” za kwotę 300,00 zł; 

3. zakup stojaków ekspozycyjnych za kwotę 3.596,52 zł; 
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4. organizację 75 rocznicy Bitwy pod Mokrą w kwocie 144.416,68 zł; 

5. wpis do Europejskiego Rejestru Renomowanych za kwotę 492,00 zł; 

6. publikację na stronie polska multimedialna za kwotę 3.075,00 zł; 

7. zdjęcia lotnicze i film promocyjny w kwocie 3.706,00 zł; 

8. reklamę w Dzienniku Zachodnim za kwotę 861,00 zł. 

Dodatkowo poinformowała, że wydatki objęły także składkę za członkostwo w Częstochowskiej 

Organizacji Turystycznej w kwocie 1.500,00 zł oraz w Stowarzyszeniu Razem na wyżyny  

w kwocie 7.647,00 zł. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. pkt. 3. 

Skarbnik poinformowała, że rezerwa budżetowa została wydatkowana na: 

1. pomoc finansową dla dwóch rodzin z terenu gminy; 

2. organizację spotkania integracyjnego z osobami niepełnosprawnymi; 

3. dotację celową dla OSP Kołaczkowice; 

4. dotację celową dla OSP Miedźno; 

5. obsługę systemu sms ostrzegającego mieszkańców powiatu przed niebezpiecznymi 

zjawiskami atmosferycznymi; 

6. rozbudowę budynku sportowego w Miedźnie; 

7. zakup krzeseł dla OSP Mokra; 

8. pokrycie kosztów za dzieci z terenu gminy uczęszczające do przedszkola na terenie innej 

gminy; 

9. za pielęgnację pomnika przyrody w Mokrej. 

Łącznie z rezerwy budżetowej wydano kwotę 40.172,81 zł. 

 

Ad. pkt. 4. 

Komisja zapoznała się z wydatkami poniesionymi na ochronę przeciwpożarową w 2014 roku 

przygotowaną przez Skarbnika Gminy. 

Skarbnik powiedziała, że na dotację celową z budżetu gminy przeznaczono kwotę 73.479,00 zł. 

Poszczególne jednostki OSP otrzymały następujące kwoty: 

 Ostrowy - 15.800,00 zł,  

 Miedźno – 20.000,00 zł, 

 Borowa – 7.879,00 zł, 

 Mokra – 12.600,00 zł, 

 Władysławów – 9.700,00 zł, 

 Kołaczkowice Duże – 7.500,00 zł. 

W dalszej części poinformowała, że na ubezpieczenia społeczne kierowców wydano 4.275,00 zł. 

Na wynagrodzenia kierowców wydatkowano kwotę 26.320,00 zł (ryczałt – 19.819,64 zł, 

ubezpieczenie społeczne – 2.814,92 zł, ubezpieczenie zdrowotne – 2.115,44 zł, podatek 1.570,00 

zł). Na zakup materiałów i wyposażenia poniesiono wydatki w kwocie 3.518,72 zł. Wydatki te 

dotyczyły zawodów strażackich. Dodała, że za zużytą wodę na cele przeciwpożarowe zapłacono 

404,44 zł. Na zakup usług pozostałych, w tym m. in. na badania lekarskie strażaków, szkolenia  

w komorze dymowej, prenumeratę czasopisma Strażak wydano kwotę 4.340,01 zł. Za zakup 

usług telekomunikacyjnych poniesiono wydatki w kwocie 445,34 zł. Za ubezpieczenie 

samochodów OSP wydano 11.570,00 zł. 

 

Ad. pkt. 5. 

Radni zapoznali się z zestawieniem udzielonych umorzeń i zwolnień podatkowych.  

Skarbnik poinformowała, że w 2014 roku wpłynęło 12 wniosków w sprawie umorzeń podatków 

od osób fizycznych. Wydano 10 pozytywnych decyzji i 2 decyzje odmowne. Wysokość 

umorzenia wyniosła 1.935,00 zł. 
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Komisja zapoznała się z informacją na temat zasadności umorzeń i zwolnień w opłacie za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2013 r.  

Według informacji do Urzędu Gminy w 2014 roku wpłynęło 11 podań o umorzenie opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Pozytywnie rozpatrzono 7 podań. Odmówiono 

umorzenia w przypadku dwóch podań. Odmówiono wszczęcia postępowania w dwóch 

przypadkach. W bieżącym roku wpłynęło 5 podań o umorzenie opłaty za gospodarowanie 

odpadami. Wszystkie podania rozpatrzono pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał ile gmina dopłaciła do gospodarowania odpadami. 

Wójt powiedział, że w ramach opłaty za gospodarowanie odpadami wpłynęło do budżetu gminy 

ok. 800.000,00 zł. Na funkcjonowanie systemu wydano ponad 1 mln zł. Dodał, że środki 

finansowe, które były w przypisie nie wystarczyły na wydatki. 

Skarbnik powiedziała, że w okresie zimowym faktury za odbiór odpadów przekraczały 60.000,00 

zł. 

Skarbnik poinformowała, że nie udzielono zwolnień i umorzeń w podatku od środków 

transportowych, czynszu za najem i dzierżawę, opłacie za pobór wody w Mokrej, opłacie 

adiacenckiej. Dodała, że w przypadku opłaty adiacenckiej mieszkańcy skorzystali z możliwości 

rozłożenia jej na raty. 

 

Ad. pkt. 6. 

Przewodniczący Komisji zapytał o dalszy etap przebudowy drogi Kłobuck – Mokra - Zawady. 

Pytanie argumentował tym, że Powiat otrzymał promesę na zadania związane z usuwaniem 

skutków klęsk żywiołowych. 

Radny Puchała powiedział, że w tym roku zostanie przebudowana droga relacji Truskolasy - 

Zamłynie - Kuleje - Nowiny - Bór Zapilski - Piła I. Dodał, że projekt przebudowy drogi 

Kłobuck – Mokra - Zawady obejmuje odcinek 10 km. W zeszłym roku wykonano prace na 

odcinku 5 km. Koszty tej przebudowy wyniosły ok. 1.800.000,00 zł. 

Wójt powiedział, że Powiat otrzymał promesę na przebudowę dróg, ale nie jest zobowiązany do 

wykorzystania wszystkich środków. 

Radny Puchała dodał, że w ubiegłym roku wykonano jeszcze przebudowę drogi Popów – 

Dąbrówka - Brzózki. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie komisji o godz. 

15.15. 

 

Protokolant   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Aleksandra Bernaś        (-) Zdzisław Bęben 


